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Conesa demana mesures temporals fins que l'hospital comarcal no sigui una realitat

L'alcaldessa, Mercè Conesa, proposa mesures alternatives per
ampliar els serveis sanitaris de la ciutat fins que l'hospital
públic, que ha de donar més prestacions sanitàries a Sant
Cugat, Rubí i Castellbisbal, no estigui enllestit. El conseller de
Salut, Boi Ruiz, ha confirmat recentment la continuïtat del
projecte en una trobada amb l'alcaldessa de Rubí, Carme
García, però ha advertit que els treballs no començaran abans
del 2013. Arran d'aquest retard, Conesa considera que cal
aprofitar equipaments com el futur tercer CAP de la ciutat o
les instal·lacions del Capio Hospital General de Catalunya
(HGC).

Les retallades pressupostàries en inversions de la Generalitat van posar en dubte la continuïtat del projecte de
l'hospital comarcal. Per aquesta possibilitat, l'equip de govern va plantejar l'aprofitament de part de l'HGC per
ubicar-hi els serveis destinats a l'hospital públic.

Ara, un cop confirmada la construcció d'aquestes instal·lacions, Conesa proposa trobar alternatives per la
manca d'una data oficial per a l'entrada en funcionament de l'equipament sanitari. Són declaracions a
Cugat.cat.

Mercè Conesa: No s'ha confirmat la data de funcionament. Mentre no estigui en marxa, cal buscar
fórmules alternatives amb operadors del territori.

Aquest divendres, l'Ajuntament de Rubí ha aprovat per unanimitat el tràmit urbanístic que ha de permetre la
construcció de l'Hospital Vicente Ferrer.

Noticia disponible a https://www.cugat.cat/noticies/societat/61724.html
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